
       

Motie: Terrassen kermis 2022 in het centrum van Oss  

 De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op 2 juni 2022. 

Constaterende dat: 

 Het college van B&W op 26 april 2022 heeft besloten om tijdens de zomerkermis in het Osse 

centrum de eiland-terrassen op de Heuvel door de horecaondernemers te laten ontruimen om 

deze ruimte vervolgens in te zetten voor kermisattracties; 

 Er door dit besluit (extra) kosten door ondernemers moeten worden gemaakt om deze 

terrassen te ontruimen, welke niet worden vergoed door de gemeente Oss; 

 Dat de door de gemeente Oss geboden alternatieven voor de terrassen aan zijstraten van de 

Heuvel voor horecaondernemers geen acceptabele oplossing is; 

 Dat het besluit om de terrassen op de Heuvel te ontruimen een meerjarige maatregel karakter 

heeft: De directe oorzaak, het niet beschikbaar hebben van het terrein aan het walkwartier, zal 

de eerste drie jaren zeker niet te gebruiken zijn; 

 Door de gemeente Oss in het kader van coronasteun al veel ondersteuning en/of 

tegemoetkoming aan de centrumondernemers is gegeven en het daardoor vreemd is dat 

ondernemers nu (extra) kosten moeten maken en dat inkomstenderving dreigt.  

 In het coalitieakkoord Samen Duurzaam Vooruit de ambitie is uitgesproken om meer werk te 

maken van participatie en samenwerking. 

 

Overwegende dat: 

• Dat door de corona- pandemie de zomerkermis al twee jaren niet meer in het Osse centrum 

heeft plaatsgevonden; 

• Door de grote te verwachte bezoekersaantallen dit jaar aan de kermis er veiligheidsrisico’ s 

dreigen: Daarbij zal een zo optimaal georganiseerde horeca deze risico’s kunnen beperken; 

• Dat voor veel mensen die de kermis bezoeken een terrasbezoek een belangrijk onderdeel is; 

• Dat door een andere inrichting van het kermisterrein de toegankelijkheid van minder valide 

mensen niet optimaal gewaarborgd kunnen worden. Bij daadwerkelijke sluiting van horeca op 

de Heuvel ontstaat er zelfs een probleem bij publiek toegankelijke (invalide) toiletten. 

• Dat het terrasbezoek niet aan de zijkant van de kermis moeten worden weggemoffeld;   

• In de afgelopen twee jaren de gemeente Oss heeft laten zien dat er veel mogelijkheden zijn 

om de kermis te organiseren. Zo zijn bijvoorbeeld gesplitste kermisterreinen een heel goed 

alternatief gebleken.  

 

Draagt het college op: 

 In overleg te treden met belanghebbenden zoals kermisexploitanten, horeca ondernemers en 

het Centrummanagement over de zomerkermis in Oss. 

 Het B&W besluit van 26 april 2022 om de ruimte van de eiland- terrassen op de Heuvel met de 

zomerkermis in te zetten als kermisterrein te heroverwegen en de raad informeren over die 

heroverweging.  

 



En gaat over tot de orde van de dag, 

Namens de PvdA                                       Namens D’66   Namens SP 

Herman van Kessel                     Bekir Atman              Leroy Vossenberg 

 

 

 

 

 

     


